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Welkom 
 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering  
 
Het verslag van 21 september 2017 wordt goedgekeurd, met volgende aanvullingen: 
 

 Ann merkt op dat de instapklas en de 1ste kleuterklas in Buizegem altijd samen zitten. 

 
 Dirk meldt dat er ivm de taalklas voor anderstaligen een extra juf (Merel Defillet) is sinds 06/11/17 

aangezien de norm hiervoor is bereikt. Zij zorgt voor 9 anderstalige kinderen dit jaar, in overleg met 
zorgjuf Leen. 

 
 
Mededelingen van de directie naar de ouders 
 

 Lagere school telt nu 245 leerlingen. 

 
 Juf Stefanie is terug van bevallingsverlof, zij werd tot voor de herfstvakantie vervangen door juf Julie. 

 
 De plantenbak op de lagere school is nu gevuld met cement, en wordt later nog voorzien van een 

(kunst)grasmat. 

 
 De afgevaardigd bestuurder van de scholengemeenschap heeft de directie verzekerd dat het dossier 

ivm de bouw te Buizegem verder opgevolgd wordt, zelfs tijdens het ziekteverlof van de 
bouwcoördinator. 

 
 Er worden werken gepland ter bevordering van de brandveiligheid (o.a compartimentering trappen, 

afschermen ketel in kleuterschool, vervangen poort, etc.). De directie volgt dit verder op. 

 
  



 

 

 
 
 

 De afspraken met de gemeente ivm het gebruik van de speelweide lopen nogal moeizaam (ook qua 
gunnen concessie tennis, gebruik geplande dreef tussen parking en Patronaatstraat door leerlingen 
etc.). Ook de geplande werken aan de nieuwe parking zijn blijkbaar vertraagd. Dirk vraagt sowieso 
een toelating aan om de speelweide exclusief te gebruiken tijdens het schoolfeest (2/6/17). 
 

 Op de kleuterschool worden nieuwe, veiligere kapstokken aangekocht. De ouderraad stemt toe in 
sponsoring van deze kapstokken (+/- € 2.000,00). 

 

 Er was vandaag veel hinder door rioleringswerken op het einde van de Patronaatstraat en vooral door 
een slechte signalisatie aan het begin van de straat. Er zal een hek en een bord met uitleg door de 
school voorzien worden in het begin van de straat zodat er de komende dagen geen 
verkeersopstoppingen meer ontstaan. Op het einde van de straat is de stoep voor de stille weg ook 
erg beschadigd door werkverkeer. Dirk heeft dit al gemeld aan het gemeentebestuur, echter zonder 
veel resultaat. 

 
 
Follow-up activiteiten 
 

 Resultaten schoolfeest 2017 
Er is € 4.390,45 winst gemaakt, hierin is de kostprijs van de jetons ook inbegrepen (+/- € 200,00).  
Het verschil met vorig jaar is vooral te danken aan de beter opbrengende bar, de andere activiteiten 
bleven status quo. Er wordt opgemerkt dat de foodtrucks ongeveer evenveel opgebracht hebben als 
de BBQ van vorig jaar, maar wel met wat meer werk. Verder zijn er ook nog voor een € 800,00 oude 
linkers ingewisseld, wat het resultaat ook gedrukt heeft. 

 
 Grootouderfeest kleuterschool 

 Het grootouderfeest werd zeer positief ontvangen, zowel qua show als qua opkomst.  

 Een punt van verbetering is de briefing van de helpende ouders. Er wordt voorgesteld om 1 iemand 
verantwoordelijk te maken per activiteit die enkel werk delegeert en het algemeen overzicht 
behoudt. Dit mag iemand van de directie zijn, maar de taak kan ook ingevuld worden door een 
leerkracht of ouder, naargelang de activiteit. 

 Er wordt verder nog gemeld dat sommige grootouders het ongepast vonden dat er gevraagd werd 
om zelf hun stoel weg te zetten… 

 
 Spaghettifestijn 

 Inge & Kevin hebben al veel materiaal gesorteerd en afgewassen. Als dit nog nodig is voor 
schoolactiviteiten, gelieve hen dan eerst te contacteren. Zij kunnen hierbij nog wat hulp gebruiken, 
wie zich geroepen voelt contacteert best Inge. 

 Tot nu toe zijn er al een 70tal inschrijvingen ontvangen. 

 Het nodige materiaal bij de gemeente is al aangevraagd. 

 Natalie & Kelly zorgen voor de boodschappen. 

 Nogmaals een warme oproep van Inge voor helpende hand, zowel voor ouders als leerkrachten. 

 
 Receptie 15/12/2017 voor het 25 jarig bestaan van de ouderraad. 

Er wordt door het gemeentebestuur een receptie georganiseerd op 15/12/2017 om 19.00u in de 
trouwzaal van het oud-gemeentehuis. 

 
 Boekenfestijn & Winterfeest 

De affiche voor het boekenfestijn & winterfeest wordt volgende week besproken en hopelijk 
goedgekeurd zodat deze met de kinderen meegegeven kan worden. 

 
 Quiz 

 De quiz gaat dit jaar door op 23 maart 2018. 

 Vicky, Floris, Pieter, Annelies en Kim zitten in het organiserend comité, ouders die interesse 
hebben om te helpen mogen zich steeds melden. 

 Het inschrijvingsgeld gaat licht omhoog tot 20 euro per ploeg van max. 6 personen. 

 De drank gaat geregeld worden via drankkaarten, ook hier gaat de prijs licht omhoog. 

 Mochten er mensen nog ergens mooie prijzen kunnen bemachtigen zijn deze uiteraard altijd 
welkom. 



 

 

 
 
 
Stand van de rekening 
 
Op dit moment bedraagt de stand van de rekening € 6.353,00 en er is ongeveer € 120,00 cash voorhanden. 
 
 
 
Rondvraag 
 
Pieter vraagt of het mogelijk is de hoeveelheid brieven, mededelingen en kalenders naar de ouders toe te 
verminderen. Hij stelt voor om dit via een app te regelen, uiteraard met een ruime overgangsperiode.  
Dirk bekijkt dit in samenspraak met Geert Kenis.  

 
 
Volgende vergadering 
 
De volgende ouderraad gaat door op dinsdag 23 januari 2018 om 20.15u. 
 
22/3 – 8/5 – 19/6 
 
 
Belangrijke data 
 
26 november 2017: spaghettifestijn 
8 december 2017: winterfestijn en boekenfeest 
12-22 januari 2018: wafelverkoop 
16-27 april 2018: kledij inzameling 
28 april 2018: 1

e
 communie 

2 juni 2018: schoolfeest 


